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Finanční zpráva za rok 2022  

Pokladník spolku Halas předkládá členské schůzi zprávu o financích za rok 2022. Členská schůze, která mimo jiné 

schvaluje i finanční zprávu, se tentokrát uskutečňuje v termínu, který umožnil předložení úplné zprávy za celý 

kalendářní rok 2022.  

Bude tedy nanejvýš příznivé, když i nadále bude členská schůze schvalovat zprávu výboru za předchozí rok 

v termínu MČRL. Nejspíš sice bude takový termín předcházet termínu odevzdání daňového přiznání, ale doufám, 

že to nebude vadit.  

Přibližně v době podání daňových přiznání, tedy okolo 30. června bude na webu k dispozici také finanční zpráva o 

hospodaření pobočného spolku. V ní bude zaznamenáno vydání podpory pro reprezentace včetně členského 

poplatku do mezinárodní organizace WPF částkou 48.410 Kč, kterou přijal hlavní spolek a k tomuto účelu také 

poslouží. Předpokládáme, že i nadále bude pobočný spolek takto reprezentaci, ale i jiné aktivity podporovat. 

V roce 2022 byla podpora reprezentace poskytnuta celkem ve výši 23.000 Kč drobnou slevou na startovném 

podle směrnic výboru v návaznosti na výkonnost a zařazení do týmů. Zároveň byla utracena částka přes 5.000 Kč 

pro nové reprezentační dresy. 

Nyní tedy ke zprávě samotné.  

Na straně příjmů jsou členské příspěvky a startovné. Jak jsem výše zmínil, na sklonku roku byla na účet 

převedena platba podpory z účtu pobočného spolku. Celkem činí běžné příjmy ze startovného přibližně 17.000 

Kč, členské příspěvky přibližně 9.500. 

Byly uspořádány 4 živé turnaje v režii pořadatelů Halas a pardubický turnaj v rámci Czech Open. Ten není v moci 

Halasu jako pořadatele, a proto není v rozvaze příjmů a výdajů započten. Drobný výdaj za tisk bude započten až 

v tomto roce, kdy dojde k jeho úhradě. 

Náklady na živé turnaje činily přibližně 30.000 Kč a příjem ze startovného pouze 17.000. Jako obvykle jsou tedy 

živé turnaje významně dotovány. I když „obvykle“ asi v tomto případě zní poněkud eufemisticky. Takovou díru 

v rozpočtu jsme ještě neměli. 

Členské příspěvky pokrývají větší část platby členského příspěvku WPF. Celkově, pokud bychom porovnávali roky 

bez příjmu podpory od účtu pobočného spolku (která je omezená a vyčerpá se v několika příštích letech), je tedy 

rozvaha záporná. Bez podpory PS v minulém roce přibližně ve ztrátě 15.000 Kč.  

Stále opakovanou pravdou je, že hlavním posláním výběru členských poplatků je trvalá schopnost hradit spolkem 

členský poplatek ve WPF. To se doposud dařilo. Naopak vždy bylo snahou, aby „dospělácké“ turnaje fungovaly s 

vyrovnaným rozpočtem, a přebytek z členských poplatků a různé menší dary (například GIVT) byly používány na 

pořádání mládežnických turnajů. To se naprosto nedaří. Turnaje jsou ve stále větší ztrátě, a klesající počet členů 

už na plné pokrytí poplatku WPF nestačí. 

Bude tedy třeba, jak si přečtete i ve zprávě z roku předchozího „vést diskuzi i směrem k optimalizaci příjmů i 

výdajů“. Výsledkem byl jen pokus Šošona zorganizovat pohoštění na MČRL, které poněkud přesáhlo očekávaný 

rozpočet. Jistě se nadále nebudeme bránit menším ztrátám, ale debužírovat u toho nemusíme. Výbor se 

nepochybně bude zabývat i touto zprávou, a bylo by vhodné uvažovat o zvýšení startovného. Členská schůze by 



měla dostat možnost se k návrhu takového zvýšení vyjádřit. Stejně tak by bylo asi rozumné, aby pořadatelé znali 

předem hrubý rozsah únosných nákladů na celou organizaci turnaje. 

Za sebe se domnívám, že by bylo vhodné zvýšit jednodenní startovné o 50 Kč a sjednotit členský poplatek a 

startovné pro juniory na stejnou věkovou úroveň. 

Co se týká spolupráce s organizací GIVT, máme tam prý na účtu nějakou menší částku. To je obecně po 2 letech 

růstu nákupů na e-shopech trochu málo. Můžete se, prosím, zajímat o tuto možnost? Nic to nestojí a pomůže to. 

Pokud by každý z vás, z vašich rodin, kamarádů, dětí apod. použil to tlačítko v prohlížeči, byly by příjmy jistě 

několikanásobné. Doplňky do prohlížečů pomohou nezapomenout ve chvíli nákupu online. Pomůže to našim 

dětským turnajům. 

Závěrem přidávám tabulku a rozbor příjmů a výdajů za rok 2022. Pro podrobnější porozumění nejasných kolonek 

vysvětlivky dále.  

  

Počáteční stav k 1.1.2022      

Pokladna 5 540,00      

Bankovní účet 100 277,70      

Celkem 105 817,70      

Kredity k 1.1.2022 12 625,00 kopie    

Finanční situace 93 192,70      

Stav k 31.12.2022      

Pokladna 3 707,00      

Bankovní účet 114 357,58      

Celkem 118 064,58      

Kredity k 31.12.2022 8 770,00      

Finanční situace 109 294,58      

příjmy v roce 314 417,16      

výdaje v roce 302 170,28      

rozdíl 12 246,88      

Rozbor        

výdaje        

Náklady turnajů z toho: 29 586,40      

- režie turnajů nájmy 7 000,00      

- režie turnajů občerstvení 7 213,00      

- turnajové ceny 6 584,40      

- turnaje tisk, copy, papír 8 789,00      
Náklady vůči členským 
příspěvkům 272 583,88      

režie běžná 1 397,65      

příspěvky WPF 8 500,00      

ostatní výdaje 240 250,83 startovné Krakov    

přenosy 0,00      

podpora repre 5 410,00 dresy repre    

dkp nákupy 0,00      

nepeněžní plnění        

turnaj Puzzle 17 025,40      

cestovné - servis turnajů        

celkem 302 170,28      

příjmy        

Příjmy turnajů z toho: 17 076,16      

- startovné členů 10 695,00      

 



- startovné nečlenů 6 381,16      
Příjmy vůči členským 
příspěvkům 297 341,00      

dary organizací 0,00      

drobné dary hráčů 33,00      

nepeněžní plnění        

přenosy        

turnaj puzzle 16 750,00      

členské příspěvky 9 450,00      

ostatní příjmy 271 108,00 
start Krakov + 
podpora PS    

celkem 314 417,16      

         

rozdíl 12 246,88      

         

Stav kreditu hráčů 8 770,00 Finanční situace 109 294,58 
banka+pokladna-
kredity 

 

 

 

zpracoval: Kačírek – pokladník     

30.5.2023  

  


